
Det har igen været et spændende og meget travlt år for kapsejladsudvalget. 

Vi har haft en meget fin forårssæson med meget lækkert vejr og hyggelige timer på vandet. Vi nyder 
stadig godt af den gestus, at køkkenholdet (Ole og Torben) står klar til at modtage os med lækker 
mad, når vi er færdige med sejladserne. Det er bare så super lækkert. Jeg håber, at flere vil benytte 
dette i fremtiden. 

Vi var i år vært for H-båds DM, som løb af stablen fra den 5.-8. juli. 

Det var et stævne, som vi nok kan skrive ind i historiebøgerne som et et af de mest vellykkede 
stævner i Bogense sejlklubs historie.  Jeg er utrolig glad for de hjælpere, der valgte at bruge nogle af 
deres dyrt opsparede feriedage på klubben og denne event. 

Det blev som forventet et stævne med masser af ros til klubben, og det gode vejr var jo selvfølgelig 
også med til at gøre dette helt unikt.  H-båds-klubbens bestyrelse forespurgte, da nu vi kunne på dette 
niveau, om vi også ville være interesseret i afholdelse af et VM for klassen i 2020. Indtil videre har vi 
takket nej, da hjælperne i klubben er de samme, som vi ser ved andre ting gennem året.  Klubben har 
helt sikkert igen gjort sig bemærket ude i det danske land og det er vi meget stolte at. 

Jeg vil gerne på klubbens vegne sige tak til de frivillige hjælpere på land og på vand, – uden jer var 
dette ikke muligt. 

 

Vi fortsætter efteråret ud med vores aftenkapsejladser om tirsdagen, og om torsdagen er der stadig 
hyggesejlads, hvor man mødes ved klubben. 

Sejlerhilsener 

Ulrik Meyer 
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